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datum  : 8 januari 2021 

steller          : Inge Sloot  

onderwerp : VV De Bataven - kostenramingen 

ontvangst griffie: 11-01-2021 (in te vullen door de griffie) 

 

 

De onderstaande vragen zijn gericht aan het college van burgemeester en wethouders. 

Verzocht wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 

Aanleiding/toelichting: 

 

In de informatienota van 8 december 2020 lezen wij dat er door anders en flexibel te denken een 

goede oplossing is gevonden voor de te duur wordende kleedkamers van De Bataven in Gendt. 

Complimenten voor de volhardendheid van de gemeente en het vasthouden aan het ter 

beschikking gestelde budget.  

Toch vraagt GroenLinks zich af hoe het kan dat de geraamde kosten niet overeenstemden met 

de daadwerkelijke kosten en er weer (zoals bij Jonge Kracht in Huissen) sprake was van een 

onvoorziene kostenverhoging. 

Verder is GroenLinks benieuwd naar de stand van zaken m.b.t. de garantstelling van maximaal 

€170.000,- door de gemeente voor De Bataven, die volgens onze gegevens in 2024 verloopt, zie 

ook de brief aan VV De Bataven, d.d. 15-10-2009. 

 

Vragen 

 

1. Hoe gaat het college ervoor zorgen dat kostenramingen nauwkeuriger en completer 

uitgevoerd worden , zodat kostenoverschrijdingen niet meer plaatsvinden en steeds voor 

praktische oplossingen wordt gekozen. 

2. Kan het college aangeven of de aflossing van de lening van VV De Bataven conform 

afspraken verloopt? 

 

Fractie GroenLinks 
  

schriftelijke vragen (art. 18 rvo) 
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beantwoording vóór :  11-02-2021 (in te vullen door de griffie) 

behandelend ambtenaar :  Jeroen Hanegraaf 

zaaknummer : 244128 

onderwerp : VV De Bataven - kostenramingen 

datum beantwoording :  26 januari ’21 

bijlagen  : Geen  

verzenddatum :   (in te vullen door de griffie) 

  

Naar aanleiding van bovenstaande vragen treft u onderstaand het antwoord van het college aan. 

 

Antwoorden: 

1. Hoe gaat het college ervoor zorgen dat kostenramingen nauwkeuriger en completer 

uitgevoerd worden, zodat kostenoverschrijdingen niet meer plaatsvinden en steeds voor 

praktische oplossingen wordt gekozen. 

Antwoord:  

Kostenramingen worden zo nauwkeurig en compleet mogelijk uitgevoerd. De 

kostenraming voor de kleedkamers zijn in 2018 gemaakt op basis van toen beschikbare 

informatie. Een aantal onvoorziene factoren zijn van invloed geweest: 

- Gedurende de tijd zijn de marktomstandigheden ongunstiger geworden, waaronder 

een stijging van de materiaal- en uurkosten;  

- Bovendien werd bij de uitwerking bekend dat enkele aannamen t.a.v. de capaciteit 

van de verwarmingsinstallatie bijgesteld moesten worden (extra kosten circa € 

75.000,00).  

Dit leidde tot aanzienlijk hogere kosten. Vandaar dat in overleg met VV De Bataven naar 

een alternatieve oplossing is gezocht. 

2. Kan het college aangeven of de aflossing van de lening van VV De Bataven conform 

afspraken verloopt? 

Antwoord: de lening is (versneld) afgelost door VV De Bataven, dus niet meer aan de 

orde. 

 

 

burgemeester en wethouders van Lingewaard, 

de secretaris,            de burgemeester, 

 

 

 

drs. I.P. van der Valk   dr. P.T.A.M. Kalfs  

 

 

 

De tijdsbesteding in financiële zin verbonden aan de behandeling en beantwoording van 

bovenstaande  

art. 18 rvo-vragen door de behandelend ambtenaar bedroeg: 1 uur x € 95,-- (uurtarief) = € 95,-- . 

beantwoording college 


